
ZÁPIS 

z jednání členské schůze občanského sdružení Zelený pruh – Sdružení 

rodičů a přátel Střední školy technické,  

konané v pondělí, 26. 11. 2012 od 14,30 hodin v salonku restaurace 

Za Školou (bývalý Bonton) 

Členskou schůzi zahájil a řídil předseda sdružení Ing. Pospíšil. 

V úvodu přivítal členy sdružení a zástupce ředitele SŠT Mgr. Dušana Jahodu. 

Uvedl, že členskou schůzi svolal ve spolupráci s panem Petrem Provazníkem 

a že byla svolána vzhledem ke končícímu tříletému funkčnímu období výboru 

a k tomu, že děti členů výboru ze školy postupně odešli buď v průběhu, nebo 

po absolvování školy a podle Stanov tím končí členství ve sdružení. 

Podle prezenční listiny bylo přítomno 25 členů sdružení s hlasovacím právem 

a 3 hosté ( Mgr. Dušan Jahoda a dále Ing. Danuše Černá-zástupkyně ředitele 

pro TV a Bc. Vilém Kodíček-zástupce ředitele pro PV). 

V další části úvodu proběhla volba návrhové, volební a kontrolní komise. 

Do návrhové komise byla zvolena Ing. Šebestová, do volební komise Ing. Petřík 

a do kontrolní komise Bc. Chuchla, DiS. 

Vedením zápisu ze schůze předseda pověřil Ing. Šebestovou. 

 

Na závěr úvodu proběhlo hlasování o navrhovaném dalším programu schůze. 

Program schůze byl jednomyslně schválen v těchto bodech: 

2. Zpráva o činnosti sdružení 

3. Zpráva o hospodaření sdružení 

4. Změna volebního řádu 

5. Volba členů nového výboru sdružení 

6. Diskuze 

7. Usnesení 

8. Závěr 



V dalším bodu programu Ing. Pospíšil přednesl Zprávu o činnosti sdružení. 

 

Ve 3. bodu programu Ing. Pospíšil přednesl Zprávu o hospodaření sdružení. 

 

Ve 4. bodu programu přednesla Ing. Šebestová za návrhovou komisi návrh 

na změnu volebního řádu. Návrh byl až na jednoho člena, který se zdržel 

hlasování, většinou schválen. 

Volební řád Sdružení v ustanovení čl. II Složení výboru se změnil co do počtu 

členů a složení výboru takto: 

- Z původních 6 členů – zástupců (rodičů) žáků a žáků na 3 

- Z původních 5 členů – zaměstnanců školy na 6 

 

5. bodem programu byla volba členů nového výboru sdružení.  

Návrh přednesl za volební komisi Ing. Petřík.  

 

Noví členové výboru byli zvoleni většinou hlasů přítomných členů Sdružení, 

jeden člen Sdružení se hlasování zdržel. 

 

6. bodem programu byla diskuze. 

V diskuzi vystoupila pí Kováčová ohledně problému se sdělováním informací 

členům výboru. 

Na vystoupení reagoval Ing. Pospíšil s tím, že členové výboru z řad rodičů žáků 

školy se z důvodu pracovního vytížení zúčastňovali velmi málo akcí, někteří 

z nich ukončili s odchodem jejich synů ze školy svou činnost úplně 

a i s ohledem na tuto skutečnost byla navrhována a schválena změna ve složení 

výboru tak, aby byl funkční a flexibilní. 

V další části diskuze vystoupili Jakub Čisárik a Josef Květ, kteří apelovali 

na problémy kouření ve škole, navrhli zřízení kuřárny, případně umožnit přístup 

do prostor (venkovních prostor) restaurace Za Školou, kde je kouření dovoleno. 



Mgr. Jahoda, zástupce ředitele školy na jejich vystoupení reagoval s tím, že 

zákon zakazuje kouření v prostorách školy a v prostorách škole přilehlých, ale 

umožnění přístupu kouření bude projednáno s právníkem školy, může to však 

být problém organizační. 

V dalším se diskuze týkala problémů s přezouváním ve vnitřních i venkovních 

prostorách školy a otázky, proč se žáci přezouvat musí a učitelé nepřezouvají. 

Diskutujícím bylo odpovězeno, že přezouvání stovek žáků školy není pouze 

otázka hygienická, ale i výchovná. 

 

7. bodem programu bylo usnesení. Návrh přednesla Ing. Šebestová.  

Usnesení bylo jednomyslně schváleno ve znění: 

 

1. Členská schůze schvaluje: 

a) Zprávu o činnosti sdružení 

b) Zprávu o hospodaření sdružení 

 

2. Členská schůze konstatuje: 

a) Změnu volebního řádu sdružení- čl.II Složení výboru 

b) Skončení funkčního období členů výboru ke dni 26.11.2012 

c) Zvolení nových členů výboru sdružení na příští tříleté volební období 

s účinností od 27.11.2012 ve složení 

Ivana Lánská 

Lucie Novotná 

Ing. Lenka Šebestová 

Petr Fišer 

Petr Hlavačka 

Bc. Michal Chuchla, DiS. 

Mgr. Michal Kotas 

Petr Provazník 

Mgr. Josef Zdobinský 

 



Závěrem Ing. Petřík za volební komisi pozval nově zvolený výbor na jeho první 

výborovou schůzi, Ing. Pospíšil oznámil, že zápis z členské schůze překontroluje 

za kontrolní komisi Bc. Michal Chuchla a bude uveřejněn na stránkách školy. 

V samotném závěru popřál Ing. Pospíšil novému výboru mnoho sil do jeho 

funkčního období a poděkoval ostatním za účast. 

Zapsala: Ing. Lenka Šebestová 

Ověřil: Bc. Michal Chuchla 

 

 

Přílohou zápisu je prezenční listina přítomných členů Sdružení a hostů 


